
Till Regionfullmäktige  

 

Enkel fråga till Hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande Jennie Forsblom (Kd) 
 
Vad gör Region Gävleborg för att öka takten i att utrota 
livmoderhalscancer? 

 
”Sverige kan bli först i världen att utrota livmoderhalscancer genom vaccination. För att 
lyckas måste nu kvinnor födda 1994-1999 vaccinera sig innan årets slut. Men i Region 
Gävleborg har endast fem kvinnor vaccinerat de senaste två veckorna. En majoritet av 
målgruppen tror dessutom -felaktigt- att de redan är vaccinerade med fullgott skydd” skriver 
Cancerfonden i ett pressmeddelande utifrån en undersökning Cancerfonden genomfört.  
 

Jag anser att det är ytterst olyckligt att det i Region Gävleborg varit så få som vaccinerat sig 
och att vi inte presterar bättre i kampen mot livmoderhalscancer. Vi har ett gyllene tillfälle att 
utrota en cancerform och den måste vi ta. 

Nu kraftsamlar Cancerfonden och gör riktade regionala insatser för att öka 
vaccinationsdeltagandet i landet. Nu har de kommit till Region Gävleborg. Här lyfter 
Cancerfonden frågan om mer samarbeten med företag, regionen och organisationer, extra 
vaccinationsinsatser och kunskapsspridning med målet att öka vaccinationsdeltagandet till 70 
procent vid årets slut. 
 

Cancerfondens undersökning påvisar att takten i Gävleborg skulle behöva öka och framförallt 
för de födda mellan 1994-1999. Utifrån detta vill jag fråga hälso- och sjukvårdsnämndens 
ordförande följande: 
 

- Vad gör region Gävleborg för insatser för att fler skall ta ett HPV-vaccin och på så sätt utrota 
livmoderhalscancer i Gävleborg och på så sätt även i Sverige? 
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Magnus Svensson (C) Regionråd 

 


